



Dear families,

As I walk around Aspen there is a tangible sense of pride and happiness everywhere I go- our children are settled, classes are calm, and learning is underway. We are delighted the school year has commenced so positively.







ISP Reading Challenge

Dr. Suess got it right when he said: "The more you read, the more things you will know. The more that you learn, the more places you'll go!"

We know that reading is central to learning and by instilling a love of reading in our students we will ensure they become lifelong readers.



Monday 4th September saw the launch of the ISP Middle East Reading Challenge which we are excited to be participating in until 31st October. During this time, we encourage students to read widely in English, recording the number of times they have read and to also complete the fun reading challenges.

To encourage participation, children have received a Jungle Reading Record to record their reading which you will probably already have seen. If you have not seen your child's record yet, please contact their class teacher. Please spend time with your child listening to them read or enjoying reading together.



We have won both the Primary and Secondary trophies the past 2 years, so we hope to make it a hatrick!



<u>تحدى مدارس الشراكة للقراءة</u>

لقد صدق الدكتور سوس حين قال: "كلما قرأت أكثر، كلما عرفت أشياء أكثر. كلما تعلمت أكثر، تتسع الأفق أمامك!" نحن نعلم أن القراءة أمر أساسي للتعلم ومن خلال غرس حب القراءة عند طلابنا سنضمن أن يصبحوا قراء مدى الحياة. شهد يوم الاثنين 4 سبتمبر إطلاق تحدى القراءة لمدارس الشراكة الدولية ISP في الشرق الأوسط ونحن سعداء بالمشاركة فيه حتى 31 أكتوبر. خلال هذا الوقت، نشجع الطلاب على القراءة باللغة الإنجليزية على نطاق واسع، وتسجيل عدد المرات التي قرأوا فيها وكذلك إكمال تحديات القراءة الممتعة.



تشجيعا منا للطلاب على المشاركة، حصل كل طالب على سجل قراءة لتسجيل قراءاتهم والتي ربما تكون قد شاهدتها بالفعل. إذا لم تكن قد شاهدت سجل طفلك بعد، فيرجى الاتصال بمعلم الفصل الخاص به. يرجى منكم قضاء بعض الوقت مع أبنائكم و الاستماع إليهم وهم يقرأ ون أو الاستمتاع بالقراءة معّهم.

لقد فزنا بجائزتي المرحلة الابتدائية والثانوية في العامين الماضيين، لذا نأمل أن نجعلها ثلاثية!

Visiting Author

Why should you journal and where to start?

Year 9 Hudayriat and Massnoua attended a virtual meeting yesterday with Purva Grover who is a journalist and author of The Trees Told Me So, It was the year 2020, and She. She is also the foundereditor of The Indian Trumpet, a digital magazine for Indian expats.

<u>زيارة مؤلف</u>

لماذا يجب عليك كتابة يومياتك ومن أين تبدأ؟

حضرت فصول الصف التاسع حديريات ومصنوعة اجتماعًا افتراضيًا أمس مع بورفا جروفر، وهي صحفية ومؤلفة كتاب The Trees Told Me So, والذي أصدرته عام 2020، وهي أيضًا مؤسسة ومحررة لمجلة The Indian Trumpet، وهي مجلة رقمية عن المغتربين الهنود.

Family Information Meetings

We would like to thank all those parents who attended our Family Information Meetings, we hope that you found the sessions informative. If you were unable to attend, the slides used to support the presentations have been sent out by your child's class teacher today. If you have any questions arising from these slides, please do get in touch with us.

We look forward to inviting you to workshops over the course of the year, collaborating to support your child's learning.

الاجتماعات العائلية لمشاركة المعلومات

نود أن نشكر جميع أولياء الأمور الذين حضروا الاجتماعات العائلية لمشاركة المعلومات، والتي نأمل أن تكون مفيدة لكم. إذا لم تتمكن من الحضور، فقد تم إرسال العرض التقديمي من قبل معلم الفصل الخاص بطفلك اليوم. إذا كانت لديك أية أسئلة بخصوص هذا العرض التقديمي، فيرجي الاتصال بنا.

ونحن نتطلع إلى دعوتكم إلى ورش العمل التي ستقام على مدار العام، والتعاون معنا لدعم تعلم أبنائكم

Open Day 10th September 2023

One of the best ways to spread the news of how good a school is, is by word of mouth. It is clear, having seen the children in class this week, how happy they are at Aspen Heights British School. We are keen to share this with other families. If you have relatives or friends who have not had an opportunity to look around Aspen Heights please encourage them to attend our Open Day on 10th September 2023. Don't forget our 'Refer a Friend' offer is always valid which enables you to get an extra 5% discount* on your child's tuition fee. (*T&C's apply)

الاجتماعات العائلية لمشاركة المعلومات

نود أن نشكر جميع أولياء الأمور الذين حضروا الاجتماعات العائلية لمشاركة المعلومات، والتي نأمل أن تكون مفيدة لكم. إذا لم تتمكن من الحضور، فقد تم إرسال العرض التقديمي من قبل معلم الفصل الخاص بطفلك اليوم. إذا كانت لديك أية أسئلة بخصوص هذا العرض التقديمي، فيرجى الاتصال بنا.

ونحن نتطلع إلى دعوتكم إلى ورش العمل التي ستقام على مدار العام، والتعاون معنا لدعم تعلم أبنائكم

Second Hand Uniform Shop

As part of our commitment to sustainability we are starting a second hand uniform shop, with all proceeds going to Red Crescent charities. Any unnamed lost property clothing items that are in good repair will be laundered and on sale in our Registration office. We will launch our new sustainability initiative at the CAS marketplace on Tuesday 12th September 2.45–3.45pm.

متجر الزي المستعمل

كجزء من التزامنا بالاستدامة، قمنا بإنشاء متجر للزي المستعمل، وستذهب جميع العائدات إلى جمعيات الهلال الأحمر الخيرية. سيتم غسل أي ملابس مفقودة ذات حالة جيدة والتي لا تحمل أي اسم طالب عليها، حيث سيتم بيعها في مكتب التسجيل الخاص بنا. سنطلق مبادرتنا الجديدة للاستدامة في يوم سوق CAS يوم الثلاثاء 12 سبتمبر من الساعة 2.45 إلى 3.45 مساءً.





Join our upcoming

Admissions Open Day

SEPTEMBER 4 5

10TH SEP 2023 10:00 AM - 12:00 PM

- Walk-in assessments
- Meet the leadership
- Tour our school



Relationship policy

Our whole school relationship policy is based on the book by Paul Dix 'When the adults change, everything changes'. He has now released a book for families: 'When the parents change, everything changes'.

Following the positive impact school book clubs have had we want to ensure that home adults have the same opportunity to digest this core text in the same way so have created 'The Behaviour Book Club for Parents'. Please find a link to a site with an online group, and free monthly meet- ups led by the Paul Dix Team: When The Parents Change

سياسة العلاقات

تعتمد سياسة علاقاتنا المدرسية بأكملها على كتاب بول ديكس "عندما يتغير الكبار، يتغير كل شيء". وقد أصدر الآن كتابًا للعائلات: "عندما يتغير الوالدان، يتغير كل شيء".

في أعقاب التأثير الإيجابي الذي أحدثته نوادي الكتب المدرسية، أردنا التأكد من أن الكبار في المنزل لديهم نفس الفرصة لاستيعاب هذا النص الأساسي بنفس الطريقة التي أنشأنا بها "نادي كتاب السلوك للآباء". يرجى العثور على رابط لموقع يضم مجموعة لقاءات شهرية مجانية عبر الإنترنت يقودها فريق Paul Dix:

When The Parents Change

Fresh Bite

You will receive an email with information about the menu and prices for Fresh bite catering. We have pre-ordering from FS- Year 4, and cafeteria purchasing from Year 5 upwards. Please find details here: AHBS Catering Information- Fresh Bite

<u>فریش بایت</u>

سوف تتلقى رسالة بريد إلكتروني تحتوي على معلومات حول قائمة الطعام والأسعار كافتيريا المدرسة الجديد فريش بايت. لدينا طلبات مسبقة من مرحلة الروضة وحتى السنة الرابعة، أما عملية الشراء من الكافتيريا فستكون متاحة فقط للسنة الخامسة فما فوق. تجدون التفاصيل هنا: AHBS Catering Information- Fresh Bite

Attendance

This week the best attendance in EYFS goes to FS2 Storks with 96% attendance. Well done FS2 Storks! This week the best attendance in Primary goes to Year 3 Peacocks with 96.3% attendance. Well done Peacocks!

This week the best attendance in Secondary goes to Year 9 Massnoua, Year 10 Dalma and Year 12 Yas with 100% attendance. Well done everyone!

The more you come to school, the more you learn!

<u>حضور الطلاب</u>

أفضل حضور في المرحلة التأسيسية لهذا الأسبوع كان من نصيب FS2 Storks بنسبة حضور 96%. أحسنتم ! أفضل حضور لهذا الأسبوع في المرحلة الابتدائية يذهب إلى صف Peacocks 3 بنسبة حضور 96.3%. أحسنتم! أفضل حضور لهذا الأسبوع في المرحلة الثانوية يذهب إلى كل من الفصول: Massnoua 9 و Dalma 10 و Yas 12 بنسبة حضور 100%. أحسنتم!

كلما أتيت إلى المدرسة، كلما تعلمت أكثر!

Next Week....

Toddler Group

We are delighted to start 'Toddler Group' again where we invite families from our community with toddlers to our weekly session. During the session the children will have a chance to play, engage in new activities, and sing. Our 'Toddler Group' will take place on Tuesdays and will alternate between morning and afternoon sessions. Please see the timings below;

مجموعة الأطفال الصغار الذين تقل أعمارهم عن 3 سنوات

Tuesday 12th September	8am - 9am
Tuesday 19th September	1:30pm - 2:15pm
Tuesday 26th September	8am - 9am
Tuesday 3rd October	1:30pm - 2:15pm
Tuesday 10th October	8am - 9am

ECA Market Fair

We are excited to invite you to Aspen Heights British School's ECA Market Place Fair, an engaging event where you can connect with our dedicated teachers and enthusiastic students who will be running our Extra-Curricular Activities (ECAs), Sports Provisions and International Learning Opportunities (ILOS) programmes. This event is an opportunity for children and families to learn more about the ECAs on offer for Term 1, and engage in ECA taster and information session.

Date: Tuesday, 12th September 2023

Primary Timings;

Families in our Primary phase of the school, we welcome you to pick your child up at 2:40pm and attend the ECA Market Fair from 2:45pm - 3:45pm.

Secondary Timings;

Families in our Secondary phase of the school, we welcome you to pick your child up at 2pm and attend the ECA Market Fair during Period 6 from 2pm - 2:40pm. Secondary students are welcome to stay for the Primary session with their families.

Venue Locations;

- · Gallery: Explore our Service Activities
- Sports Hall: Discover our engaging Sports Activities
- Main Hall: Explore our world of Creativity Activities

One of the highlights of our Aspen ECA Market Place Fair will be an introduction to our CAS (Creativity, Activity, and Service) programme. CAS is an integral part of our curriculum that offers students a unique opportunity to develop holistically. It encourages them to explore their creativity, engage in physical activities, and contribute to their community through service. CAS not only enhances their personal growth but also helps build important life skills such as teamwork, leadership, and problemsolving.

We encourage all parents to attend the Aspen ECA Market Place Fair. It is an excellent opportunity to get to know our teachers and understand the various activities and services available for your children at Aspen Heights British School.

Our ECA sign up for families will open on the Engage Portal on Wednesday 13th September.

We look forward to seeing you at this event on Tuesday 12th September, and together, we will explore the incredible world of CAS and our exciting ECAs.

يسعدنا أن ندعوكم إلى الاجتماع التعريفي بالأنشطة اللامنهجية الخاصة بمدرسة أسبن هايتس البريطانية، وهو حدث مهم يمكنكم من خلاله التواصل مع معلمينا المتفانين والطلاب المتحمسين الذين يديرون الأنشطة اللامنهجية ECAs، والأنشطة الرياضية وبرامج فرص التعلم الدولية LOS!. يعد هذا الحدث فرصة للطلاب والعائلات لمعرفة المزيد عن الأنشطة اللامنهجية المقدمة للفصل الدراسي الأول.

التاريخ: الثلاثاء 12 سبتمبر 2023

<u>توقيت المرحلة الإبتدائية</u>؛

عائلات طلاب المرحلة الابتدائية: نرحب بهم لاصطحاب أبنائهم في تمام الساعة 2:40 ظهرًا وحضور هذا الاجتماع من الساعة 2:45 ظهرًا إلى 3:45 عصرًا.

توقيت المرحلة الثانوية؛

عائلات طلاب المرحلة الثانوية، نرحب بهم لاصطحاب أبنائهم في تمام الساعة 2 ظهرًا وحضور هذا الاجتماع خلال الحصة السادسة من الساعة 2 ظهرًا حتى 2:40 ظهرًا. طلاب المرحلة الثانوية مدعوون لحضور الاجتماع مع عائلاتهم.

مواقع الاجتماع؛

- المعرض: تعرف على الأنشطة اللامنهجية لدينا
- - القاعة الرئيسية: تعرف على الأنشطة الإبداعية لدينا

سيكون أحد أبرز الأحداث في هذا الاجتماع هو إعطاء فكرة عن برنامج CAS الإبداع والنشاط وتقديم الخدمات. تعد CAS جزءًا لا يتجزأ من مناهجنا الدراسية التي توفر للطلاب فرصة فريدة للتطور بشكل كلي. وتشجعهم على استكشاف قدراتهم الإبداعية، والمشاركة في الأنشطة البدنية، والمساهمة في مجتمعهم من خلال الأنشطة المختلفة. لا تعمل CAS على تعزيز نموهم الشخصي فحسب، بل تساعد أيضًا في بناء المهارات الحياتية المهمة مثل العمل الجماعي والقيادة وحل المشكلات.

نحن نشّجع جميع أولياء الأمور على حضور هذا الاجتماع للْأنُسْطة اللامنهجية الخاصة بمدرسة أسبن هايتس البريطانية،. إنها فرصة ممتازة للتعرف على معلمينا والتعرف على الأنشطة المتنوعة المتاحة لأبنائكم في مدرسة أسبن هايتس البريطانية.

سيتم فتح تسجيل ECA للعائلات على بوابة الطالب الإلكترونية يوم الأربعاء 13 سبتمبر.

نحن نتطلع إلى رؤيتكم يوم الثلاثاء 12 سبتمبر، حيث سنكتشف معًا عالم CAS المذهل و ECAs الرائع لدينا.

Arabic Family Workshops Evening

We are very delighted to start family workshops this term again. This will take place at school in the evenings from 5pm - 6pm twice in each Month, first one for the Arabic department and the second one for English curriculum, where we will invite families to attend a different variety of workshops.

The workshops will start from next week Thursday 17th of September and the Arabic team will lead 4 different workshops as follows:

- 1- Arabic Platforms & Software
- 2- Support Arabic Reading at home
- 3- How to support the child with Arabic homework at home for native
- 4- How to support the child with Arabic homework at home for non native

We are looking forward to meeting you next week in Arabic workshops and discussing how we will support your children in their learning at home.

يسعدنا أن نعلن عن انطلاق ورشات العمل لأولياء الأمور هذا العام والتي ستبدأ في المدرسة بالفترة المسائية من الساعة 5-6 حيث سيتم تقديم مجموعة من ورشات العمل لأولياء الأمور وسيتم ذلك مرتين كل شهر، المرة الأولى لمواد اللغة العربية و المرة الثانية لمواد المنهج الانجليزي. ستبدأ الورشات الأسبوع القادم يوم الخميس الموافق 17 سبتمبر و التي سيقوم بتقديمها فريق قسم اللغة العربية كالتالى:

1-ورشة المنصات التعليمية

2-ورشة دعم القراءة بالبيت

3-ورشة آلية دعم الطفل في حل الواجبات بالبيت للناطقين باللغة العربية

4-ورشة آلية دعم الطفل في حل الواجبات بالبيت لغير الناطقين باللغة العربية

نحن نتطلع للقائكم الأسبوع القادم بورشات عمل فريق قسم اللغة العربية ومناقشة آليات دعم الطالب بالبيت حيث ستكون فرصة مناسبة وفعالة للتعاون المستمر بين ولي الأمر و المدرسة.

Themed Thursday - Sustainability

We are really excited to begin our 'Themed Thursdays' next week, starting off with Sustainability! On Thursday 14th September 2023 we will be learning all about different sustainability practices across the school including: Hydroponics, Caring for Animals, Planting, Recycling and Volunteering. Each year group will have a theme and will be using lessons that day to explore, learn and raise awareness of sustainability issues globally and in our local community.





نحن متحمسون حقًا لبدء "مواضيع أيام الخميس" الأسبوع المقبل، بدءًا من الاستدامة! سنتعلم يوم الخميس 14 سبتمبر 2023 كل شيء عن ممارسات الاستدامة المختلفة في جميع أنحاء المدرسة بما في ذلك: الزراعة المائية، ورعاية الحيوانات، والزراعة، وإعادة التدوير، والعمل التطوعي. سيكون لكل فصل موضوع خاص به كما ستستخدم الدروس في ذلك اليوم لاستكشاف وتعلم ورفع مستوى الوعي بقضايا الاستدامة على مستوى العالم وفي مجتمعنا المحلي.

IBDP Newsletter

This week IBDP students were introduced to Ms Smith, our outstanding and incredibly motivating CAS Coordinator. CAS (Creativity, Activity and Service) is at the heart of the IBDP program. It plays an integral part of our IBDP curriculum, offering students a unique opportunity to develop holistically. It encourages them to explore their creativity, engage in physical activities, and contribute to their community through service. CAS not only enhances their personal growth but also helps build important life skills such as teamwork, leadership, and problem-solving. Our Aspen students will now embark on a journey of self-discovery and personal development.

They will be encouraged to step out of their comfort zones, take on new challenges, and learn from diverse perspectives. Whether it's pursuing a creative passion, engaging in physical activities, or dedicating their time to community service, CAS offers a platform for them to make a positive impact on the world.

التقى طلاب IBDP هذا الأسبوع بالسيدة سميث، منسقة CAS المتميزة والمحفزة للطلاب بشكل لافت. إن أنشطة CAS (الإبداع والنشاط والخدمة) هي في صميم برنامج IBDP وتعتبر جزءًا لا يتجزأ من منهج IBDP الخاص بنا، مما توفر للطلاب فرصة فريدة للتطور بشكل كلي. وتشجعهم على استكشاف قدراتهم الإبداعية، والمشاركة في الأنشطة البدنية، والمساهمة في مجتمعهم من خلال الأنشطة الخدماتية. لا تعمل CAS على تعزيز نموهم الشخصي فحسب، بل تساعد أيضًا في بناء المهارات الحياتية المهمة مثل العمل الجماعي والقيادة وحل المشكلات. سيبدأ طلابنا في آسبن الآن رحلتهم لاكتشاف الذات والتنمية الشخصية. وسيتم تشجيعهم على الخروج من الدائرة الضيقة الخاصة بهم، ومواجهة تحديات جديدة، والتعلم من وجهات نظر متنوعة. سواء أكان الأمر يتعلق بالسعي وراء شغف إبداعي، أو الانخراط في الأنشطة البدنية، أو تكريس وقتهم لخدمة المجتمع، فإن CAS توفر منصة لهم لإحداث تأثير إيجابي على العالم.



<u>Family Information Meetings Links</u>

In case you missed one of our family information meetings, please click on relevant year group links to access the information that you may have missed out.

- EYFS
- Year 1 & 2
- Year 3 & 4
- Year 5 & 6
- Secondary

Have a lovely weekend with your families, and we look forward to another busy week ahead, Mrs Shanahan and the Aspen Leadership Team

> أتمنى لكم عطلة نهاية أسبوع جميلة مع عائلاتكم، ونتطلع إلى أسبوع آخر حافل بالأحداث الهامة في مدرستنا. السيدة شاناهان والفريق القيادي في أسبن هايتس

Well-being at Aspen Heights

Hello everyone, I hope you have all settled back into the school routine. This week in our KS3&4 student are learning about the importance of maintaining healthy sleeping habits. In light of this I wanted to emphasize to you the importance of sleep for our young learners and highlight the symptoms of sleep deprivation to help you identify when your child may be in need of more rest.



The Power of Quality Sleep

Quality sleep is like a secret superpower for children. It directly influences their:

- **Growth:** During deep sleep, growth hormones are released, aiding physical development.
- Learning: Sleep enhances memory consolidation, problem-solving, and creativity.
- **Emotional Well-being**: A well-rested child is better equipped to manage emotions and cope with daily challenges. A lack of sleep makes children susceptible to depression and anxiety.
- **Physical Health:** Sleep boosts the immune system, reducing the risk of illness such as diabetes and cardiovascular disease.
- Behaviour: Children who sleep well exhibit improved behaviour, attention, and social skills.

Recognizing Sleep Deprivation

It's essential to recognize the signs of sleep deprivation in our children:

- Irritability: Constant moodiness or irritability.
- Poor Concentration: Struggling to focus or stay alert during the day.
- **Restlessness:** Increased fidgeting and impulsivity.
- •Mood Swings: Frequent emotional highs and lows.
- Frequent Illness: Weakened immune system leading to more illnesses.
- Excessive Sleepiness: Struggling to stay awake during quiet times.



Above is an infographic that shows how much sleep your children should be getting daily based on their age.

To ensure your child gets the right amount of sleep, consider these strategies:

- Bedtime Routine: Create a calming bedtime routine to signal it's time to sleep.
- Have a consistent bedtime: Work backwards from when you need to wake up for school to set a bedtime
- Limit Screen Time: Reduce exposure to screens at least 30 minutes before bedtime.
- Comfortable Sleep Environment: Ensure a comfortable, quiet, and dark sleep space.
- Healthy Diet: Encourage a balanced diet and limit caffeine intake
- Physical Activity: Promote regular exercise but avoid vigorous activity close to bedtime.
- Stay Engaged: Talk to your child about their day, addressing any worries or fears.
- Lead by Example: Model good sleep habits for your child.

Sleep for Success

Prioritizing healthy sleep habits is crucial for your child's overall well-being and success in school. Together, we can ensure your child is well-rested and ready to learn! Wishing your family peaceful nights and energized days ahead. Have a lovely weekend!

Redah Khan School Counsellorr





CHILD MENTAL HEALTH MATTERS For Parents

A 2-hour online workshop for parents, including Q&A and discussion.

ABOUT THIS ONLINE WORKSHOP:

According to the World Health Organization, 1 in 5 children struggle with a mental health condition. As a parent, it has become increasingly important to know the difference between good social, emotional, and mental health versus your child developing mental health conditions. As is the case with physical health difficulties, early detection and intervention of mental health difficulties leads to a better prognosis. The Child Mental Health Matters - for Parents workshop presents concrete information that describes behaviors that may indicate a mental health concern, while providing specific skills and strategies to engage and support your child with their mental health.

LEARNING OUTCOMES:

- Themes and trends of child mental health globally and in the UAE
- Why early intervention is important
- Mental health literacy
- · Understanding the risk factors of mental health conditions
- Recognizing the signs and symptoms of mental health conditions
- Responding to your child who may be struggling with a SMART Action Plan
- · Preventative care for child mental health

Facilitated by:





babyshop

SHOW THIS POSTER AND ENJOY

20% BACK TO SCHOOL SELECTION OFF









PARENTING COURSE

POSITIVE DISCIPLINE IN EVERYDAY PARENTING

8 Consecutive Weeks



KATRINA MORGAN

Head of Inclusion



REDAH KHAN
School Counsellor

Build stronger, more positive relationships with your children

FOR MORE INFO CONTACT:

kmorgan@ahbs.ae rkhan@ahbs.ae STARTING MID SEPTEMBER

Register here



AMAZING LEARNING AT ASPEN HEIGHTS

EYFS

- Nursery Geckoes
- Nursery Butterflies
- Nursery Ladybirds
- Nursery Dragonflies
- FS2 Ducks
- FS2 Bulbuls
- FS2 Sparrows
- FS2 Owls
- FS2 Pipits
- FS2 Doves
- FS2 Storks

MOE

- EYFS Arabic
- Arabic
- Social Studies
- Islamic

Music

• Whole school music

Primary

- Oasis
- Yl Honey Badgers
- Yl Foxes
- Yl Pikas
- Y1 Hares
- Yl Jerboas
- Y1 Sandcats
- Yl Desert Snakes
- Yl Herons
- Y2 Oryx
- Y2 Camels
- Y2 Leopards
- Y2 Gazelles
- Y2 Wolves
- Y2 Ibex
- Y3 Kingfishers
- Y3 Peacocks
- Y3 Ostrich
- Y3 Flamingos
- Y3 Sunbirds
- Y4 Houbaras
- Y4 Eagles
- Y4 Falcons
- Y4 Swifts
- Y5 Hawksbill
- Y5 Seahorses
- Y5 Jellyfish
- Y5 Parrotfish
- Y6 Dolphins
- Y6 Whales
- Y6 Manta Rays

Secondary

- Secondary English
- Secondary Maths
- <u>Secondary Science</u>
- Secondary Art
- Secondary D&T
- Secondary French
- Secondary Economics
- <u>Secondary Humanities</u>
- <u>Secondary Computing</u>

P.E & Swimming

Whole School P.E